

LINDA GALLERY

林 大 艺 术 中 心

苏新平

1960年 生于内蒙古集宁市

1977年 入部队服兵役

1983年 毕业于天津美术学院绘画系，获得学士学位

毕业后在内蒙古师范大学美术系任教

1989年 毕业于中央美术学院版画系，获得硕士学位，并留校任教

1993年 被提名为联合国教科文组织艺术促进奖候选人

现为中央美术学院副院长、教授

苏新平以绘画和平版版画闻名。他的作品中所描绘的人物，无论表现出尊重、批判还是怜悯，都在他的作品中隐含着同情。在揭示人与社会关系的过程中，作品暗示着某种悬疑甚至焦虑。他的观点更多地来自命运的角度，而不是道德的角度。

收藏（筛选）

大英博物馆

福冈美术馆

牛津大学阿什莫林博物馆

澳大利亚国家博物馆

德国路德维希美术馆

中国美术馆

波特兰美术馆

上海美术馆

旧金山博物馆

中央美术学院美术馆

展览（筛选）

2019 苏新平，波恩当代艺术，波恩，德国

苏新平，民生美术馆，北京，中国

一切都是静止的，永恒的，苏州美术馆，中国，苏州

2017 虚构的现实，武汉，中国

2016 地平线，惠艺术空间，北京，中国

2015 苏新平绘画奶牛场，K 画廊，成都，中国

2014 从超现实主义到自动主义，鲁迅美术学院，沈阳，中国

从超现实主义到自动主义，Ovation画廊，北京，中国

2013 待定，南京艺术大学，南京，中国

等待，今日美术馆，北京，中国

快速行走，美伦美术馆，长沙，中国

- 2009 北京景观，亚洲文化研究院，华盛顿，美国
- 2008 祝酒，何香宁美术馆，深圳，中国
祝酒，多洛丽丝·德西拉画廊，马德里，西班牙
- 2007 风景，今日美术馆，北京，中国
- 2006 苏新平版画，新加坡泰勒版画研究所
苏新平版画，北京红门画廊，北京，中国
- 2005 苏新平版画，美国亚洲艺术协会，丹佛，美国
苏新平油画，北京苏新平作品，红门画廊，北京，中国
- 2002 苏新平，波特兰美术馆，美国克利夫兰
- 2001 苏新平油画作品，弗兰德斯当代美术馆，明尼阿波利斯
苏新平版画作品，岭南美术馆，广州，中国
- 2000 外表与内心世界，新加坡苏新平美术馆，中国
- 1999 苏新平作品展，3.14 美术馆，奥斯陆，挪威
苏新平版画，奥克兰华莱士艺术信托博物馆；社区美术馆，达尼，新西兰
苏新平油画，弗兰德斯当代艺术，明尼阿波利斯，美国
- 1998 苏新平新作，红门画廊，北京，中国
- 1997 苏新平作品，红门画廊，北京，中国
苏新平作品展，玛列尔当代艺术馆，巴黎
苏新平作品展，佛兰德斯当代艺术馆，明尼阿波利斯，美国
苏新平作品展，中国当代画廊，伦敦，英国
- 1996 苏新平十年版画创作，红门画廊，北京，中国
- 1995 苏新平展览，LKF 画廊，香港，中国
苏新平展览，OIANC 画廊，亚特兰大，美国
- 1993 苏新平展览，消防站画廊，悉尼，澳大利亚
OIANC 画廊，亚特兰大；《黄河画廊》，纽约，美国
- 1992 苏新平作品展，中国美术馆，北京，中国
- 1991 苏新平平版画，上海美术馆，中国
- 1990 苏新平作品展，13 号画廊，香港，中国

Su Xinping

1960 Born in Jining, Inner Mongolia

1977 Joined the army

1983 Graduated from Tianjin Academy of Fine Arts with a bachelor's degree in painting

After Graduation he taught in fine Arts Department of Inner Mongolia Normal University

1989 Graduated from the Printmaking department of the Central Academy of Fine Arts with a master's degree

1993 Nominated for the UNESCO Prize for the Promotion of The Arts

Now he is Professor and Vice President of Central Academy of Fine Arts

Su Xinping is known for his paintings and lithographic prints. The figures portrayed in his paintings, whether they show respect, critique or pity, always reveal underlying compassion in his work. In revealing the relationship between man and society, the works suggest a certain suspension or even anxiety. His views come more from the perspective of fate than from a moral perspective.

Exhibitions (Selected)

2019 Su Xinping, Bonn Contemporary, Bonn, Germany

Su Xinping, Minsheng Art Museum, Beijing, China

Everything Is Still And Timeless, Suzhou Museum, Suzhou, China

2017 Fictional Reality, United Art Museum, Wuhan, China

2016 Horizon, Hui Art Space, Beijing, China

2015 Su Xinping's Painting Dairy, K Gallery, Chengdu, China

2014 From Surrealism to Automaticism, Lu Xun Academy of Fine Arts, Shenyang, China

From Surrealism to Automaticism, Ovation Gallery, Beijing, China

2013 Pending, Nanjing University of the Arts, Nanjing, China

Pending, Today Art Museum, Beijing, China

Walking Swiftly, Meilun Art Museum, Changsha, China

2009 Beijing Landscape, US Asian Cultural Academy, Washington DC, USA

- 2008 Toasting, He Xiangning Art Museum, Shenzhen, China
Toasting, Dolores De Sierra Gallery, Madrid, Spain
Toasting, Xin Beijing Art Gallery, Beijing, China
- 2007 Landscape, Today Art Museum, Beijing, China
- 2006 Prints by Su Xinping, Taylor Engraving Institute, Singapore
Prints by Su Xinping, Red Gate Gallery, Beijing, China
- 2005 Prints by Su Xinping, American Association of Asian Art, Denver, USA
Oil Painting by Su Xinping, Flanders Gallery, Minneapolis, USA
Su Xinping' s Portrait Works, National Art Museum of China, Beijing, China
Su Xinping' Works, Red Gate Gallery, Beijing, China
- 2002 Su Xinping, Portland Art Gallery, Cleveland, USA
- 2001 Oil Paintings by Su Xinping, Flanders Contemporary Art Gallery, Minneapolis
Lithographs by Su Xinping, Lingnan Art Museum, Guangzhou, China
- 2000 Outer Appearance and Inner Mindscape, SOOBIN Art Gallery, Singapore
- 1999 Su Xinping' Exhibition, 3.14 Gallery, Oslo, Norway
Prints by Su Xinping, Art Museum of Wallace Art Trust, Auckland;
Community Art Museum, Dunedin, New Zealand
Oil Paintings by Su Xinping, Flanders Contemporary Art, Minneapolis, USA
- 1998 Prints by Su Xinping, LASALLE-SIA Academy of Art, Singapore
New Works by Su Xinping, Red Gate Gallery, Beijing, China
- 1997 Works by Su Xinping, Red Gate Gallery, Beijing, China
Su Xinping' Exhibition, Mamalieres Museum of Contemporary Art, Paris
Su Xinping' s Exhibition, Flanders Contemporary Art, Minneapolis, USA
Su Xinping' Exhibition, Chinese Contemporary Gallery, London, UK
- 1996 A Decade of Printmaking by Su Xinping, Red Gate Gallery, Beijing, China
- 1995 Su Xinping' Exhibition, LKF Gallery, Hong Kong, China

Su Xinping' Exhibition, OIANG Gallery, Atlanta, USA

1993 Su Xinping* Exhibition, FIRE STATION Gallery, Sydney, Australia;
OIANg Gallery, Atlanta; Yellow River Gallery, New York, USA

1992 Su Xinping' Exhibition, National Art Museum of China, Beijing, China

1991 Su Xinping Lithographs, Shanghai Art Museum, China

1990 Su Xinping' Exhibition, Gallery 13, Hong Kong, China